
JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 9/2020 1/5

2.9.2020 AgB201 klo 16:15

Läsnä:
Milla Mattila puheenjohtaja
Janne Nykänen sihteeri
Santeri Neuvonen
Aino Askola
Henna Rahkola
Joose Saksanen
Anni Westerholm
Ilona Savolainen
Paula Sarkkinen
Jawad el Hamrou
Olli Puhtimäki

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin muutoksin: poistetaan kohta pöytäkirjojen hyväksyminen.

4. Ilmoitusasiat
- Labratakit ovat saaneet uusvanhan kodin, Milla kehottaa ensi vuoden hallitusta

tekemään putsauksen keväällä
- Muistakaa ensi viikon pötynhyväksymiskahvit ti 8.9. 1615ish
- Alkukeitoskiitokset pömpelillä, hakekaa ennen ku pilaantuu :)
- Älkää rikkoko pöytäkirjamuotoilua
- Suojalasit tulematta

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 4 896,96 €
Kassassa: 43,00 €

5.2. Syksyn päivystykset
Pidetään niin kauan kuin on järkeä. Tavalliseen tapaan kerran kk. Alkuun pari
ylimäärästä, jotta kaikki pääsevät liikkeelle.

5.3. Keväällä suunnitellut tilaukset
Haalarimerkit jäi tilaamatta, tilataan nyt. Joku on vastuuhenkilö. Aino ja Santeri tekevät
paitatilauksen.

5.4. Jylkkärikommentit
Ahdistelivat tapahtumien johdosta, kerätään kommentit. Milla vastaa Jylkkärille jotain
kauniita sanoja.
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5.5. Kopille UHT- maitoa
Halutaanko ostaa kopille vastasuuden varalle UHT maitoa, jotta sitä olisi valmiina ja ei
tarvitsisi aina ostaa Semmalta. Järjestetään maitokolehti, Henna järkkää.

5.6. Käytetyt labratakit
Oisko motii laskea nää ja listaa esimerkiksi driveen mitä kokoja on olemassa?
Takit on laskettu, kokojen inventaario olisi tehtävä. Ilona hoitaa.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Kesätapaaminen #2
Istuttiin ja juteltiin

6.1.2. Kampuskisa
Sää aiheutti muutaman harmaan hiuksen, mutta muuten oikein onnistunut.
Fuksien mielipiteitä olisi kiva kuulla.

6.1.3. Revolution
Hyvä meno

6.1.4. Speedfriending
Fuksit juttelivat reippaasti ja tykkäsivät

6.1.5.Grillaus ja kyykkä
Muutama fuksi innostui kyykästä ja grilli kävi kuumana.

6.1.6. Norsupallo
Tutorit & hallitus olivat ylivoimaisia fukseja vastaan.

6.1.7. Selviytyjät
Hauskaa oli

6.1.8. Peli-ilta
Ensin oli kuuma ja sitten tuli kylmä. Kylmä kuuma kylmä vuorollaan.

6.2. Tulevat
6.2.1. Revolution 2.9.

Terassilla istumista jee
6.2.2. Grillaus ja kyykkä 3.9.

Käytetään Pömpelistä hiilet, tavarat MCK
6.2.3. Baarikierros 9.9.

Toivottavasti turvallinen toteutus. Jatkoja ei ole sattuneesta syystä. Ennakkoilmo.
6.2.4. Pesisturnaus 15.9.

Onkin jalkapalloturnaus best.
6.2.5. Syystarpominen 18.-20.9.

Santeri kertoo: lähtetään seitsemään kansallispuistoon. Bensat jälkibudjetoidaan.
Ilmeisesti jyyltä ei nyt saada tukea, koska toistuva tapahtuma :(

6.2.6. Kevätkokous 22.9.
Opinkivellä. Ei saunaa ilmeisesti.

6.2.7. Fuksisitsit 23.9.
Bra? Lillukka? Paula ei illalla päässyt kirjautumaan lillukan varaussivuille.
Maksimi henkilömäärä: 50
Budjetoidaan läpi virtaavaa ja muuta rahaa: 650€
Lillukka maksaa 50€ + ruoka. Lillukkaan menee 48 henkeä + 2 tousttt
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Ohjataan ihmiset pesemään käsiä ja hommataan paikalle käsidesiä.
MIetitään myös metsäsitsejä.

6.2.8. Fuksiaiset 30.9.
Suunnitelman esittely, hyväksytäänkö suunnitelma
Tarjotaan juomana Kostajaisiin tarkoitettua juomaa. Jokaisella oma muki, niitä on
Pö mpe lissä, Paulalla kotona varastossa radin shottimukeja. Pitäisikö joka
rastilla olla käsidesiä.
Ryhmiä enemmän kuin yleensä - vähemmän ihmisiä per ryhmä.
Ei jatkoja.
Milla varautuu fuksivalan lausumiseen.
Budjetoidaan 100 € rastitarpeisiin, koska ei jaksa laskea ja 47,74 €
haalarimerkkeihin.

6.2.9. Kauppakadun appro 1.10.
Peruttu :)

6.2.10. Sitsisaunalautapeli-ilta 8.10.
Budjetoidaan 160€

6.2.11. KKLL 21.10.
Pyritään samaan paikkaan kuin sslpi

6.2.12. Alumnisitsit 24.10.
Paikkaehdotuksia. Brassa ei voi järkätä, Ilokivi ei onnistu, Lillukka ei onnistu,
Opinkivi ei onnistu. Metsä? Paikkaa mietitään alumiinien kera.

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

7.1.1. Kevään lehti
Uudelleentaittoa ei tarvita, sillä lehti sisältää kaikki jutut. Kyllä, myös Loimun juttu +
mainos on siellä. Paino budjetoitu 8/20 kokouksessa (200e/20 kpl). Passeihin meni
101,82€.
7.1.2. Syksyn lehti
Saadaan laitoksen puolesta vuodeksi taittoon tarvittavat ohjelmat. Hankintojen
strategiaa hiotaan. Annilla toistaiseksi omat tunnukset.
Juttujen ideat valmiina, Milla tekee horoskoopin vielä kerran
Juttujen deadline viimeistään sunnuntaina 1.11.

7.2. Markkinointi
7.2.1. Kevään lehti
Karhutaan mainosrahoja samalla, kun viedään Ruiskut näytille.
7.2.2. Syksyn lehti
Kysytään fukseista halukkaita mainosten kerääjiä, muuten samalla kuviolla kuin
keväällä. Korona voi vaikuttaa ihmisten halukkuuteen mainostaa (ja Ilonan ja Annin
halukkuuteen kiertää jokaista paikkaa), onko tähän dilemmaan ratkaisuja? Voidaan
vähän käyttää radikaalin rahaa pikkasen vähäsen.

7.3. Some
Kevään aikana ei päivityksiä, syksyllä pyritään päivittämään tapahtumista kuvia. Paula
voi jatkaa päivittämistä.
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8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. PJ-foorumissa kannustettiin tapahtumien pitämiseen, vaikka Järjestökirje olikin
vähän uhkaava. Myös yliopiston suunnalta toivotaan järjestöjen pitävän
tapahtumia syksyn aikana (varsinkin nyt kun se on vielä mahdollista). Koitetaan
temppuilla rajoitusten kanssa.

8.1.2. Matlu-OKR
1. Kemian oppilasmäärä ok. LUMO oli pettymys, varmaan fiksataan hieman.
Luovutaanko syksyn hausta? Fysiikka sai rahoituksen ErasmusMundukselle,
haetaan erillishaussa ja ensimmäiset aloittaa -21 syksyllä.

2.Uudet koulutusavaukset
- Monitieteinen resurssiviisauden koulutusohjelma
- Kemian kiertotalouden maisteriohjelma
- Nanotieteiden kandiohjelma
- Bioinformatiikka/Matemaattisen biologian koulutusohjelma

3.Koronatilannekeskustelu

8.2. Valiokunnat
8.2.1. Hyvinvointivaliokunnan: kokous olisi 8.9. mutta koska vpj ei osaa lukea pötyjä, ei

osallistuta.
8.2.2. KV- valiokunta: kokoustanut aktiivisesti koko kesän. Ei oikein mitään

kummoisempaa kuin “katsotaan vaihtareiden perään”.

9. Muita esille tulevia asioita

● Pidetään pötysulkeiset keskiviikkona 16:15 tilassa x.
● Fuksipassien suorittaminen on vähän kyseenalaista.
● Maisterifuksisähköposti

10. Budjetoinnit
● sITZ 650€
● fuksiasissite 147,74€
● SSLPI 160€

11. Seuraava kokous
22.09. klo 17:jotain Opinkivi

12. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:32.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______
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____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Milla Mattila, puheenjohtaja 2020 Janne Nykänen, sihteeri 2020


